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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2024-10-10

Närvarande: Joakim, Stewe, Peter, Per, Annika, Dan, Caroline, Anders, Erling.

1. Mötet öppnades och dagordningen fastställdes.

2. Ekonomin är betryggande även om vi har stundande utgifter till 
kommunen. 

3. Protokoll från föregående möte godkändes.

4. Frågan om utbyggnad av staket längs järnvägen har gått i stå, ingen av 
berörda aktörer verkar villig att gå vidare.

5. Vi diskuterade hur vi kan komma vidare med underhåll av brandstationen 
eftersom det fortsätter att gå trögt hos kommunen.

6. Stewe har fortsatt att kontakta kommunen om hastighetsdämpande 
åtgärder i byn, dock utan framgång.

7. Skolrådet har börjat planera grantändning vid brandstationen lördagen den
30 november.

8. Nya ämnen att arbeta med: 
-

9. Övriga frågor
1. Bryggor bör tas upp asap, helg v 42 föreslås.
2. Blomkrukorna ska tas in, tid bestäms senare i SMS-gruppen.

10. Nästa möte blir torsdagen den 28/11 kl 19 i Solbackens källare.

11. Mötet avslutades i god ordning.
Per knappade texten.


